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Milí spoluobčané,

před námi jsou komunální volby, u kterých si budete vybírat nové zástupce naší obce. Se zastupiteli jsme se sešli 5. 9. na veřej-
ném zasedání, které bylo zároveň pro nás všechny zasedáním posledním. Chtěla bych Vám za celé vedení obce a jménem všech 
zastupitelů poděkovat za Vaši podporu a spolupráci ve funkčním období 2018–2022, které si velmi vážíme. Stejně tak děkuji 
všem členům výborů, komisí a pracovních skupin za jejich aktivní účast a pracovní nasazení.  

Velmi si cením též spolupráce se zastupiteli, která byla po celou dobu opravdu kolegiální a teamová. Věřím, že i díky tomu 
se nám podařilo posunout naši obec opět o kus dál.

Přeji Vám šťastnou ruku u voleb, naší obci do dalších let prosperitu a zdravý rozvoj i přes složitou dobu, kterou si všichni 
od začátku covidu procházíme a především pak přeji nám všem přátelské sousedské vztahy, které jsou pro rozvoj obce a dobré 
soužití to nejdůležitější.

Děkujeme Vám za podporu!

Veronika Kristová, starostka
Tomáš Pfeifer, místostarosta, Martin Dymáček, místostarosta

Zastupitelé: Marie Srbová, Daniel Münich, Adam Pešek, David Brož, Věra Geierová, Jakub Strnad

Fotografie na titulní straně: David Sýkora
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Začátkem léta proběhly v  husinecké 
serpentině úpravy terénu okolo Památ-
níku svobody, který je určen obětem 
první a druhé světové války. Původní 
starý plot byl stržen a pomník byl po-
nechán otevřený. Pracovníci technické 
čety ve spolupráci se ZaHaDesign mís-
to upravili, zkrášlili a osázeli trvalkami. 
Památník tak nabyl důstojnější podoby.   
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Usnesení č. 1/6/2022
Zastupitelstvo obce Husinec schvalu-
je rozpočtové opatření č. 4/2022, které 
tvoří Přílohu č. 1 tohoto Zápisu.

Usnesení č. 2/6/2022 
Zastupitelstvo obce Husinec bere na vě-
domí, že
• s ohledem na potřebu řádného finan-
cování a zázemí, se obce a města, které 
podepsaly „Memorandum o spolupráci 
obcí a spolků při koordinaci aktivit sou-
visejících s realizací investičních zámě-
rů kolem silnice 11/608 a dálnice D8 od 
katastru obce Zdiby (okr. Praha východ) 
po katastr obce Nová Ves (okr. Mělník)”, 
ve znění dle přílohy č. 1 tohoto usnese-
ní (dále jen „Memorandum”) se usnes-
ly na přistoupení členů memoranda do 
spolku KORIDOR D8, z. s., se sídlem 
Zrzavého 1705/2a, 163 00 Praha 6-Řepy, 
IČ 10941002, který vznikl za tímto úče-
lem, a to dle stanov Spolku, které jsou 
uvedeny jako Příloha č. 2 tohoto Zápisu.
• stane-li se obec řádným členem tohoto 
Spolku, předpokládá se, že výše vstup-
ního poplatku a v následujícím roce 
po vstupu ročního členského příspěvku, 
bude stejná, jako tomu bylo ve sdružení 
dle Memoranda (tj. za rok 2022 15 Kč na 
1 obyvatele obce/města zaevidovaného 
k trvalému pobytu k 1. lednu příslušné-
ho kalendářního roku), přidružený člen 
by hradil 25 % této částky. Srovnání práv 
a povinností řádného a přidruženého 
člena je uvedeno jako příloha č. 3 toho-
to usnesení (dle článku V. odst. 3 Stanov 
platí, že výši vstupního poplatku a člen-

ských příspěvků stanoví výroční člen-
ská schůze Spolku – na výroční členské 
schůzi mohou hlasovat jen řádní členo-
vé, každý má 1 hlas);
• členové obcí a spolků sdružených na 
základě Memoranda neplatí dle Stanov 
při vstupu do Spolku vstupní popla-
tek (ani členský příspěvek za 1. rok), 
za podmínky, že vstoupí do spolku nej-
později do 31. 12. 2023 a mají uhrazeny 
příspěvky na základě Memoranda.

Zastupitelstvo obce Husinec sou-
hlasí s předloženým zněním stanov 
spolku Koridor KORIDOR D8, z. s., 
se sídlem Zrzavého1705/2a, 163 00 
Praha 6-Řepy, IČ 10941002, zapsaného 
pod SP. zn. L 74991 vedené u Městské-
ho soudu v Praze, s jeho s cíli a s čin-
ností, s podílením se na činnosti spolku 
a to jako ŘÁDNÝ člen a odpovídající 
úhradou členských poplatků. Zastupi-
telstvo schvaluje znění stanov a podání 
přihlášky a přistoupení obce Husinec 
do spolku Koridor KORIDOR D8, z. s. 
IČ 10941002, zapsaného pod SP. zn. 
L 74991 vedené u Městského soudu 
v Praze. 

Zastupitelstvo ukládá starostovi obce 
Husince zrealizovat veškeré právní 
úkony související s přistoupením obce 
Husinec do spolku Koridor KORIDOR 
D8, z. s. dle bodu 2 tohoto usnesení.

Usnesení č. 3/6/2022
Zastupitelstvo obce Husinec schva-
luje uzavření Dodatku ke Smlouvě 
o podnájmu nebytových prostor mezi 
Obcí Husinec, se sídlem U radnice 

64, 250 68 Husinec-Řež, zastoupenou 
Bc. Veronikou Kristovou, starostkou, 
(dále jen „Obec”), SK  Husinec-Řež se 
sídlem Ke Hřišti 173, 250 68 Husinec-
-Řež, IČ 43753477, zastoupený panem 
XY, předsedou výboru na straně Nájem-
ce a panem XX na straně Podnájemce. 
Předmětem nájmu je budova č. p. 173, 
která je součástí pozemku p. č. st. 290 
v k. ú. Husinec u Řeže. Dodatek tvoří 
Přílohu č. 3 tohoto Zápisu.

Usnesení č. 4/6/2022
Zastupitelstvo obce Husinec schva-
luje uzavření Smlouvy o poskyt-
nutí nadačního příspěvku STC PR 
22/50677 mezi obcí Husinec, se sídlem 
U radnice 64, 250 68 Husinec-Řež, za-
stoupenou Bc. Veronikou Kristovou, 
starostkou jakožto příjemcem dotace 
a Nadací ČEZ, se sídlem Duhová 1531/3, 
140 00 Praha 4, IČ 26721511, zastoupe-
né paní XY, místopředsedkyní správní 
rády a ředitelkou nadace a paní XX, 
členkou správní rady, dále jen Nadace. 
Příspěvek je poskytnut na akci ”Nauč-
ná stezka: Zelený okruh jaderným údo-
lím” (dále jen „Naučná stezka”) ve výši 
700 000 Kč. Smlouva tvoří Přílohu č. 4 
tohoto Zápisu.

Zastupitelstvo obce Husinec schva-
luje účetní závěrku obce Husinec sesta-
venou k 31. 12. 2018, které tvoří Přílohu 
č. 1 tohoto Zápisu.
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Volby do zastupitelstva obce Husinec a do jedné třetiny Senátu Parlamentu ČR se konají ve dnech 23.–24. 9. Volební okrsek je 
pouze jeden, jeho sídlo je na adrese: OÚ Husinec, U Radnice 64, 250 68 Husinec, část obce Řež. 

Kdo může volit
Právo hlasovat v komunálních volbách 
mají občané České republiky starší osm-
nácti let. Každý volič vybírá zástupce 
do zastupitelstva obce, kde má trvalé by-
dliště, tam je zapsán na stálém seznamu 
voličů. Volební lístek by měli obdržet 
všichni voliči na adresu trvalého pobytu 
nejpozději tři dny před začátkem voleb. 
Pokud jste volební lístek neobdrželi, 
můžete si o nový požádat přímo ve vo-
lební místnosti.

V obcích, kde se ve stejném termínu 
konají volby do Senátu, si dejte pozor 
na odlišení hlasovacích lístků. Pro  ko-
munální volby mají lístky šedou barvu, 
pro senátní volby jsou žluté.

Volební lístky pro volby do zastupitel-
stva: Jak probíhá úprava a křížkování
Na rozdíl od jiných voleb nestačí hlaso-
vací lístek jen vložit do obálky, systém je 
poněkud složitější. Místo kroužkování 
zde navíc probíhá křížkování. Aby byl 
hlas platný, je nutné křížkovat jedním 
z následujících způsobů:
• Označit křížkem jednu volební stranu 
Takto hlasujete pro kandidáty dané 
strany v pořadí, v jakém jsou uvedeni 
na hlasovacím lístku.

• Označit křížkem vybrané kandidáty 
z kterékoliv volební strany 
Maximálně můžete rozdat tolik křížků, 
kolik je členů zastupitelstva. Máte mož-
nost kombinovat kandidáty z libovol-
ných stran.
• Propojit oba výše uvedené způsoby 
Přednostně získají hlasy jednotliví kan-
didáti označeni křížkem. Hlasy zbývající 
do počtu členů zastupitelstva se přiřadí 
kandidátům strany, kterou jste zakřížko-
vali, a to dle jejich pořadí na hlasovacím 
lístku.

Jestliže označíte křížkem volební 
stranu a zároveň některé její kandidáty, 
platí hlas pro stranu. Křížkování jednot-
livých kandidátů se v takovém případě 
nebere v úvahu. Myslete také na to, že 
volební lístek může být vytištěn obou-
stranně.

Kdy hlas neplatí
Hlasovací lístek neplatí, jestliže:
• neoznačíte žádnou stranu ani žádného 
kandidáta
• označíte více než jednu volební stra-
nu, označíte více kandidátů, než kolik se 
volí členů do zastupitelstva
• nevložíte hlasovací lístek do úřední 
obálky

• vložíte do obálky více lístků s kandidá-
ty do stejného zastupitelstva
• je hlasovací lístek přetržený

Hlasování ve volební místnosti: Po-
stup krok za krokem
Při vstupu do volební místnosti proká-
žete svoji totožnost předložením občan-
ského průkazu nebo cestovního pasu. 
Každý volič se musí dostavit do volební 
místnosti osobně, hlasování v zastoupe-
ní není možné.
• Od volební komise obdržíte obálku 
s úředním razítkem.
• S ní a hlasovacím lístkem se vydáte 
za plentu.
• Provedete úpravu volebního lístku 
křížkováním podle výše uvedeného ná-
vodu a vložíte ho do úřední obálky.
• Pokud současně volíte do Senátu, je 
důležité vložit hlasovací lístek do obálky 
stejné barvy.
• Úřední obálku s hlasovacím lístkem 
vhodíte před zraky komise do volební 
urny.

Zdroj: www.e15.cz/
jak-volit-komunalni-volby-navod

V O L B Y  2 0 2 2  –  O B E C N É  I N F O R M A C E

Odpady
Na Hlinkách i v  Akátové jsou nová 
„hnízda“ na nádoby na tříděný odpad, 
a to včetně nádoby na sběr olejů a ná-
doby na sběr kovových obalů. Prosím, 
třiďte i nadále. Děkujeme.

Relaxace
Herní prvek dětské hřiště v  Husinci je 
třeba vyměnit, oprava není možná. Je 
objednán prvek nový, na přelomu října 
a listopadu bude hotovo. 

Pozor na zvěř
Blíží se podzim, čas delších nocí, čas kdy 
více hrozí srážky se zvěří. Prosím, zvol-
něte na příjezdové silnici do naší obce.

Tomáš Pfeifer

Z P R Á V Y  Z  O B C E
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Blíží se volby do obecních zastupitelstev a nám v tomto čísle zpravodaje zbývá už jen prostor pro to, abychom zrekapitulovali, co 
se nám s Vaší podporou podařilo zvládnout, co jsme naopak nestihli nebo nešlo tak hladce, jak jsme původně měli v plánu, a  co 
věříme, že nastartovalo další rozvoj naší obce. I přes všechny nouzové stavy v době covidu či válečnou ukrajinskou krizi jsme se 
snažili, aby rozvoj obce nestál. 

V roce 2018 jsme nastupovali na úřad, 
kde byly připraveny dva projekty. 
Za další 4 roky se nám počet projektů 
v „obecním šuplíku“, které jsou nezbyt-
né pro to, aby se dalo žádat o dotace 
a mohla se naše obec zdravě rozvíjet, 
podařil navýšit na 9 nebo se je podařilo 
zrealizovat.

Bilance obecních projektů
• 2018 – 2 projekty
• 2022 – 9 projektů, které předáme hoto-
vé nebo připraveny k realizaci

Obecní projekty
• Státní lesní školka Sovička – navýšena 
kapacita MŠ o 16 dětí
• Rekonstrukce kaple sv. Václava a poří-
zení nového zvonu Václav
• Rekonstrukce staré budovy ZŠ Hu-
sinec-Řež, nezbytné nejen pro další 
rozšiřování školy – kompletní rekon-
strukce toalet, hydroizolace budovy, 
kompletní oprava fasády, nový kabinet 

pro pedagogický personál, rozšířen al-
tán pro venkovní výuku a zbudováno 
posezení ve svahu
• Studie rozšíření areálu školy – zpraco-
ván komplexní plán budoucího rozšiřo-
vání ZŠ a MŠ
• Projekt přístavby ZŠ a MŠ – běží sta-
vební řízení
• Projekt tělocvičny – běží stavební říze-
ní, budeme upravovat projekt kvůli ak-
tualizaci aktivní záplavové zóny
• Družina – běží stavební řízení
• Hasičská zbrojnice a zázemí technic-
kých služeb – získáno stavební povolení 
a máme zažádáno o dotaci
• Bezbariérovost OÚ, veřejné prostran-
ství a komunitní místnost – souvisí 
s koncepčním rozvojem celého objektu 
– běží stavební řízení, čekáme na vypsá-
ní dotace
• Chodník podél ulice Hlavní – získali 
jsme stavební povolení, na část projektu 
jsme získali dotaci a je možné se pustit 
do realizace
• Rekonstrukce komunikací, chodníků 
a parkovišť v  ulici Nad Údolím – běží 
stavební řízení, připravujeme žádost 
o dotaci
• Bezpečný vjezd do obce (vjezdová brá-
na a chodník k husinecké zatáčce) – běží 
stavební řízení, připravujeme žádost 
o dotaci

• Opravy komunikací – proběhly roz-
sáhlé opravy komunikací nejen na zá-
kladě získané dotace
• Drobné projekty obce – obnova sta-
rých stezek, průchodů obcí, popelnicová 
stání, výsadba nových záhonů – spousta 
na základě Vašich podnětů

Zelené projekty
• Podařilo se s Vaší pomocí vysadit přes 
100 stromů
• Nové zelené plochy: revitalizace plo-
chy pod hospodou u fotbalového hři-
ště, pod školou, byla vyčištěna skládka 
v Husinci a vytvořen park U Pasáčka
• Stezka jaderným údolím: přinese nám 
téměř 30 hektarů lesa a blížíme se s rea-
lizací do zdárného konce
• Rádi bychom zřídili bezpečnou polní 
cestu, která tu byla již v  dřívějších do-

P O D Ě K O V Á N Í  Z A  S P O L U P R Á C I 
A  O H L E D N U T Í  S E  Z A  U P LY N U LÝ M 
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bách a propojili tak naši obec s městem 
Klecany 

Územní plán, který reguluje výstavbu, 
chrání zeleň a přináší plochy pro ob-
čanskou vybavenost
• Dokončen a schválen nový územ-
ní plán, jehož zpracování bylo zadáno 
v roce 2017. Nový ÚP reguluje výstavbu 
v  naší obci tak, aby nebylo rozšiřování 
obce v maximálně možné míře na úkor 
zeleně, přináší rezervy pro občanskou 
vybavenost, stanovuje limity pro výstav-
bu a parkování s ní související a další
• Nastavili jsme pravidla pro stavební-
ky. Věříme, že vedou k dobré spolupráci 
s developery i individuálními stavební-
ky a dávají rozvoji obce řád. Vedle toho 
znamenají pro obec finanční vylepšení 
rozpočtu pro budování potřebné infra-
struktury a občanské vybavenosti.

Technické zázemí a provoz obce
• Obnova a kompletní modernizace vy-
bavení technických služeb pro bezpro-
blémovou údržbu naší obce 
• Komunikace s občany rozšířena o apli-
kaci mobilní rozhlas, zavedení obecního 
facebooku, ač ani jeden z  nás ve vede-
ní nejsme úplně facebookoví matadoři 
a raději s  Vámi komunikujeme osobně 
na radnici nebo v terénu. 

Věříme, že příští vedení komunikaci 

na sociálních sítích vylepší a posune dál.
• Obecní zpravodaj dostal novou grafic-
kou podobu

Společenský život
• Obecní i neobecní akce 
Ač nám moc doba covidová nepřála, 
přesto jste přišli se spoustou nových ná-
padů na obecní, společenské nebo spor-
tovní akce, které jsme rádi podpořili. Ať 
už to byl Jarní rozBěh, obecní ples, se-
tkávání na konci školního roku a spous-
ta dalších. 
• Výstavy na OÚ
Proběhlo několik výstav našich nada-
ných umělců. Ani jsme netušili, kolik 
jich mezi Vámi je.

Podpora seniorů
Jsme velmi vděční za služby Charity 
a Antonia Seniory Services, které mno-
zí využíváte, a věříme, že Vám pomohly 
překlenout nejen dobu covidovou, ale 
zkvalitňují Vaše každodenní životy. 

Radost jsme měli z  každého setkání 
seniorů, které navštěvujete stále ve vět-
ších počtech. Děkujeme sociální komisi, 
která zajišťuje nejen organizaci těchto 
akcí, nebo roznáší přáníčka našim ju-
bilantům, ale stará se též o to, abychom 
měli přehled o všech, kteří potřebují ja-
koukoliv pomoc a jsou na ni sami. 

Bilance - Rozpočet obce
Od roku 2018 do roku 2022 se nám po-
dařilo vylepšit obecní rozpočet o víc než 
15 milionů korun a to díky získaným 
dotacím a příspěvkům od stavebníků. 

Co jsme nestihli, nebo se nám nepoda-
řilo dotáhnout
Je to třeba kanalizace, která potřebu-
je akutně odborného správce, nestihli 
jsme dotáhnout do konce projekt kom-
plexní revize včetně projektu na dopl-
nění uzávěrů, což nás mrzí. Kanalizace 
je celkově jedna z  nejproblémovějších 
agend a určitě bude třeba se jí dále in-
tenzivně věnovat. 

Komunitní dům – bohužel, ač přes 
veškeré snahy, se nám nepodařilo zahá-
jit architektonickou soutěž o návrh stu-
die komunitního domu. Je však rozpra-
cováno zadání. Důvodem bylo hlavně 
velké množství problémů ve staré budo-
vě školy, doslova havarijních, které bylo 
třeba hasit. Rovněž nám nepřála doba 
covidová, která tento projekt zabrzdila. 
Tímto Vám všem děkujeme za podporu 
v naší práci. 

Veronika Kristová, starostka
Martin Dymáček, místostarosta

Tomáš Pfeifer, místostarosta
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Obnovená zahradní slavnost
Do jara nebylo zřejmé, zda zahrad-
ní slavnost bude či nikoli. V  dubnu se 
ukázalo, že to bude možné a rodiče prv-
ňáčků se začali scházet a domlouvat, co, 
kde a jak se provede. Téma „Cesta kolem 
světa“ jsme zdědili po neuskutečněné 
slavnosti z  roku 2020, na jejíž přípra-
vách se velká část rodičů podílela, maje 
tehdy v prvním ročníku své starší děti. 
A tak jsme začali plánovat stanoviště 
s aktivitami podle světadílů, počítat po-
třebné množství občerstvení a nápojů. 
Jednotlivé třídy začaly nacvičovat tema-
tická vystoupení. 

Mokrá varianta (ne)existuje
Na jednom z  prvních přípravných se-
tkání padla věta „Mokrá varianta nee-
xistuje.“ S tímto optimismem jsme tedy 
vše detailně naplánovali na zahradu.     
Ráno 29. 6. jsme se sešli na školní za-

hradě, rozbředlé po celonočním lijáku 
a ocelové nebe i radary nedávaly moc 
naděje na zlepšení. Zvukař se zdráhal 
na promáčenou zem pokládat kabely a 
během dopoledních přeháněk už nešlo 
akci venku nachystat. Museli jsme pod 
střechu. V 16.00 začala slavnost a vysvit-
lo slunce.

Na cestě kolem světa
Vystoupení tříd, rozlučka s páťáky, ob-
čerstvení a koncert rodičovské kapely 
probíhal ve školní jídelně, která husto-
tou zalidnění i klimatem evokovala In-
dii v období dešťů. 

Děti předvedly krásná vystoupení. 
Čtvrťáci dramaticky objevovali Ameri-

C E S T A  K O L E M  S V Ě T A  B Ě H E M  O D P O L E D N E
Aneb první nezahradní slavnost

Po dvou covidem ovlivněných letech, kdy se rozloučení s páťáky muselo konat v komorních podmínkách, mohla se letošní rozlučka 
uskutečnit konečně zase v plné parádě při letní zahradní slavnosti. Organizace se tradičně ujali rodiče prvňáčků. A ačkoli to byla již 
čtvrtá slavnost toho druhu, má na kontě jedno významné prvenství – díky deštivému počasí totiž proběhla úplně poprvé v budově 
školy. 
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ku, prvňáci zaskočili na Safari do Afriky, 
druháci nás provedli Evropou, třeťáci 
předvedli klokaní taneček uvedený hrou 
na didgeridoo a dvě skupiny páťáků se 
střetly při dobývání jižního pólu. Každá 
třída měla navíc připravenou i písničku 
v angličtině.

Jednotlivé učebny se přeměnily na 
světadíly, ve kterých si děti mohly vy-
zkoušet různé tematické aktivity. V Af-
rice probíhala výuka bubnování, v Evro-
pě se zpívaly árie v La Scale, v Americe se 
házelo kovbojským kloboukem a jezdilo 

na (umělém) koni, v  Asii se trénovalo 
ovládání hůlek, v Austrálii se malovaly 
bumerangy a v Antarktidě se bylo mož-
né ochladit u pokusů se suchým ledem. 

Občerstvení bylo pestré – rodiče na-
pekli spoustu dobrot sladkých i slaných, 
připravili zásoby ovocných špízů a sa-
látů, nachystali sushi, pražili popcorn, 
prodávali párky v rohlíku, udili klobásy 
a přímo před zraky dětí připravovali ja-
hodovou zmrzlinu za pomocí tekutého 
dusíku, díky kterému se čekající měli 
možnost zchladit. Čepovalo se nealko 
pivo, malinovka, a na školní chodbě 
vznikla dokonce mini kavárna. K tomu 
všemu krásně hrála rodičovská kapela 
ŘežBand. Občas zapršelo a občas vy-
kouklo sluníčko. Úderem sedmé zazněla 
rána a spustil se liják, který trval až do 
rána. Navzdory počasí se slavnost vy-
dařila, o čemž svědčí i celkový výtěžek 
akce 14 090 Kč, který bude prostřednic-
tvím SPŠ předán škole jako dar na po-
můcky či aktivity pro děti.

Silvie Švarcová
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Organizuje: munichd@gmail.com S podporou: Obecní úřad a ÚJV

Z historie železniční trati 
na druhém břehu
O zrodu železnic v Rakousko-Uhersku, 
stavbě Pražsko-Drážďanské dráhy 
a o její budoucnosti

KDY  ve středu 21. září 2022 od 18:00 hod.
KDE  Konferenční centrum ÚJV v Řeži
  (vchod před konečnou stanicí autobusu č. 371 mimo hlavní vrátnici)

Znalec železnic a všeho co s tím souvisí Alexander Kaldy vás 
v přednášce provede poutavou historií významné železniční 
trati, kterou na břehu proti Husinci a Řeži jezdí vlaky již přes 
150 let. Přednáška pro širokou veřejnost bude prošpikována 
bohatou dokumentací mnohdy vzácných 
historických dokumentů.
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S radostí Vám oznamujeme, že v Památ-
níku národního útlaku a odboje v  Pa-
nenských Břežanech, byla právě spuště-
na absolutní novinka! 

Otevírací doba: 
Středa až neděle 
9.00–12.00, 12.00–16.30

Vstupné: 30 Kč

Stanete se svědky útoku na zastupu-
jícího říšského protektora Reinharda 
Heydricha. Díky virtuální realitě uvidí-
te očima všech hlavních aktérů, jak tato 
historická událost probíhala. 

P A M Á T N Í K  N Á R O D N Í H O  Ú T L A K U  A   O D B O J E 
P A N E N S K É  B Ř E Ž A N Y



12

Kulturní akce – Zpívání s harmonikou
Na závěr léta, konkrétně na 30. 8. jsme si 
pro Vás připravili Posezení s  harmoni-
kou s naším oblíbeným harmonikářem 
Liborem Šimůnkem. 

Akce probíhala ve spolupráci s nově 
otevřenou kavárnou Konkáva a byla ur-
čena nejen pro seniory. Pro seniory jsme 
však měli připraveno jako bonus občer-
stvení zdarma. Seniorům, kteří mají 
pohybové problémy, jsme zajistili také 
odvoz na akci, aby o ni jen kvůli tomuto 
handicapu nepřišli.

Zájem o tuto akci předčil naše oče-
kávání, ale vše se podařilo organizačně 
zvládnout, počasí nám přálo, a tak jsme 
prožili příjemné dvě hodiny poslouchá-
ním, zpíváním a povídáním. Příjemným 
zpestřením bylo zapojení pana Kubery, 
a tak jsme měli příležitost většinu času 
poslouchat souhru dvou harmonik 
a hlasů. Harmoniku a pana Šimůnka 
jsme určitě neměli v Řeži naposledy, těší 
se Vaší velké oblibě. 

Při povídání se seniory v  rámci této 
akce jsem se snažila zjišťovat jejich přání 
a potřeby, a sbírat tak inspiraci na pří-
padné další kulturní akce.

Na závěr bych chtěla poděkovat všem, 
kteří se na organizaci akce podíleli, a to 
zejména paní starostce a týmu pracov-
nic Konkávy.  

Kavárnička pro seniory
Ráda bych Vám připomněla možnost 
účastnit se kavárničky pro seniory, kte-
rá se koná v knihovně Obecního úřadu 

zpravidla každý poslední čtvrtek v mě-
síci mezi 14. a 16. hodinou. 

K  příjemnému posezení Vám uva-
říme kávu nebo čaj a většinou nechybí 
ani kousek domácího koláče od některé 
z účastnic. Můžete posedět a popovídat, 
svoji účast nemusíte nikde předem hlá-
sit, místo i káva či čaj jsou připraveny 
pro každého, jen si na Obecním úřadě 
u Petry Novotné, která kavárničku or-
ganizačně zajišťuje, dopředu ověřte její 
konání a pak prostě přijďte a vyzkou-
šejte, jestli Vám v naší kavárničce bude 
příjemně. Jste srdečně zváni.

Ochotníci
Ač jsme přes prázdniny trochu zaháleli, 
od září se již opět těšíme na pravidel-
né schůzky, zkoušení, tvoření,… Prostě 
na vše, co působení v ochotnickém di-
vadelním souboru přináší.

A protože se nic lidského nevyhýbá 
ani ochotníkům, stalo se, že jedna naše 
herecká kolegyně z  důvodu radostné-
ho očekávání nebude moci zastat svoji 
hereckou úlohu. A tak tímto dáváme 
na vědomí, že aktuálně do souboru 
hledáme jednoho nadšence, který by 
zaskočil v menší roli. Může to být muž, 
žena, dorostenec, nic z toho není ome-
zením. Důležitá je jen chuť zapojit se, 
vyzkoušet si něco nového a mít trochu 
volného času.

Náš soubor se schází pravidelně 
každou středu od 19 hodin obvykle 
v knihovně Obecního úřadu.

Gratulace seniorům
Gratulace roznášíme a předáváme seni-
orům nad 70 let a často z těchto setkání 
vyplyne kratší či delší čas, který spolu 
strávíme při povídání. Bývá to povídá-
ní o životě, ať už o životě v  Řeži dříve 
a dnes nebo o životě jako takovém. Moc 
nás tato setkávání s Vámi těší. A já vě-
řím, že těší i Vás stejně tak, jako přáníč-
ka s  obrázky dětí naší školy a drobné 
dárečky, které od obce naším prostřed-
nictvím dostáváte.

Kavárnička pro děti a rodiče
Kavárničku organizačně zajišťuje Aneta 
Jirásková a dění v  kavárničce za něko-
lik posledních měsíců shrnula následu-
jícími slovy: „Kavárnička tentokrát ani 
přes prázdniny nezahálela. Využili jsme 
krásných letních teplot i slunečných dní, 
a tak setkání na hřišti v dolní Řeži moh-
lo proběhnout celkem třikrát. Měli jsme 
zázemí pro nejmenší, prvky venkovní-
ho hřiště pro větší a malé občerstvení 
pro všechny.“

Ačkoliv jsou tyto měsíce dobou do-
volených, účast byla veliká. Přišly zná-
mé i nové tváře, děti si spolu pohrály 
na čerstvém vzduchu, poznaly kama-
rády. Rodiče si mohli popovídat a vy-
chutnat si kávu či si dát něco dobrého 
k snědku v nové kavárně Konkáva. 

Léto jsme si společně užili a 
po prázdninovém režimu se opět bude-
me scházet první pátek v měsíci v čase 
9.30–11.30. Podle počasí pak vystřídá-
me venkovní hřiště za knihovnu obec-

K O M I S E  S O C I Á L N Í 
A  K U L T U R N Í  I N F O R M U J E
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Milí čtenáři, ráda Vás po letních prázd-
ninách opět přivítám v knihovně. Před 
prázdninami nám přibyly do knihovny 
novinky od světových i českých auto-
rů, na podzim proběhne výpůjčka knih 
z „výměnného fondu“ z knihovny Mla-
dá Boleslav, myslím, že bude stále z čeho 
vybírat. Budu ráda i za Vaše tipy a při-
pomínky, co se týká knih. Těším se na 
Vás a ráda uvítám i nové čtenáře z  řad 
dospělých i dětí. Knihovnu můžete na-
vštívit ve stále stejných hodinách, tj. ka-
ždý čtvrtek od 16 do 18 hodin. 

Přeji Vám všem krásný a pohodový 
podzim.

Petra Novotná

O B E C N Í 
K N I H O V N A

ního úřadu. A právě i díky jeho podpoře 
se opět můžete těšit na účast Brandýské-
ho Matýska (skákací hrad, dílničky pro 
děti).

Informace vždy naleznete na 
obecních nástěnkách. K dispozici je 
Whats App skupina nebo nově i face-
booková, kde budou všechny aktuali-
ty. Dotazy můžete směřovat na e-mail 
kavarnickaprodeti@gmail.com. 
Všichni jsou vítáni! 

Nakonec bych ještě chtěla poděkovat 
Sabině Hniličkové, jež stála za vznikem 
,,Kavárničky” a Hance Patzákové, kte-
rá za ni převzala pomyslné žezlo. Pev-
ně doufám, že budu schopna navázat 
na jejich úspěšné působení a setkávání 
tak nadále bude využívat co nejvíce ma-
minek, tatínků nebo třeba i prarodičů či 
tetiček s dětmi. 

Za všechny kolegyně z  komise Vám 
přeji krásné a barevné nadcházející pod-
zimní dny.

Hana Krommerová
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Anna Červenková studovala hoboj na Pražské konzervatoři a pražské HAMU. V současné době je členkou Orchestru Opery Ná-
rodního divadla. Trénuje žáky v oddílu Biatlon Klecany. Žije v Husinci a je matkou tří dětí. 

• Aničko, děkuji, že jsi přijala výzvu 
štafetového rozhovoru. Lidé z  obce tě 
znají především přes hudbu a biatlon. 
Čím jsi ale chtěla být, když jsi byla 
malá?
Rodiče chtěli, abych byla rehabilitační 
sestrou, ale mně to přišlo málo. Když 
jsem studovala AMU, tak jsem si dělala 
masérské kurzy a vážně jsem uvažova-
la o tom, že půjdu studovat fyzioterapii 
a dospěji sama k tomu, co rodiče původ-
ně chtěli. Už jako malá jsem se zajímala 
o zdraví, chodila na zdravotnický krou-
žek a občas jsem se ve škole zúčastnila 
zdravotnických soutěží.  Ale já jsem 
chtěla být muzikantem. Když jsem za-
čala hrát na klavír, můj táta si nepřál, 
abych byla klavíristkou, protože nemají 
snadný život. Také jsem chodila na balet 
a vážně jsem chtěla být v jednu chvíli ba-
letkou. A to mi zase zamezila maminka, 
která byla taneční teoretik. Ale zhruba 
v šesté třídě jsem si prosadila, že chci být 
muzikantem, a proto jsem začala hrát na 
hoboj s tím, že pak půjdu na konzerva-
toř. Už ta volba nástroje byla výběrem 
do profesního života. 
• Jsi členem Orchestru Opery Národní-
ho divadla. Jak dlouho už tam hraješ? 
Hraji tam od roku 2003. Bylo mi 25 let, 
když jsem udělala konkurz a myslím, 
že jsem tehdy byla první žena na tzv. 
prvním nástroji, který hraje sóla. Byla 
jsem mladá, sebevědomá a celkem 
jsem do toho naskočila rychle. Dneska 
už nejsem sólo hobojistka, po dětech 
jsem nastoupila na poloviční pozici. To 

R O Z H O V O R 
S   A N N O U  Č E R V E N K O V O U
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znamená, že někdy hraji sóla a někdy 
na druhém hoboji. 
• Kolik má váš orchestr hobojistů? 
V  obsazeních jednotlivých představení 
bývají dva nebo tři hobojisté. V  celém 
orchestru je nás šest a střídáme se mezi 
sebou.
• S orchestrem se logicky pojí různé zá-
jezdy či turné. V minulém rozhovoru se 
tě Martin Vačkář ptal na dojmy z cest 
po Japonsku. 
V Japonsku jsem byla s Operou jednou, 
a to zas tolik úžasné není, protože jezdí 
150 lidí pohromadě, pořád se někde ko-
drcá s kuframa po městě a na samotné 
Japonsko zbyde málo času. 

Ale byla jsem v Japonsku na tři měsíce 
v době studií. Studovala jsem asi 400 km 
od Tokia v Tojamě, což je město velikos-
ti našeho Ústí nad Labem. Bylo nás tam 
7 Čechů a doplnili jsme tam studentský 
poloprofesionální symfonický orchestr. 
Měli jsme kola a já jsem jezdila po okolí 
po venkově, kde nikdo neuměl ani slovo 
anglicky. Měla jsem s sebou mapu v la-
tince, což byl poklad. S  místními jsem 
nakonec mluvila česky, protože to znělo 
více přirozeně a co jsem potřebovala, mi 
ukázali na mapě. A tak jsem tam jezdi-
la po trzích, náboženských slavnostech, 
bydleli jsme 20 minut od moře, kam 
jsem si jezdila každé ráno zaplavat. To 
se mi moc líbilo. 
• Jaká je podle tebe úroveň japonských 
hudebníků?
Technicky jsou výborně vzdělaní, při-
pravení, ale tady v Evropě nebo v Ame-
rice, zkrátka na Západě, hodně dbáme 
na uměleckou interpretaci, na určitý in-
dividuální interpretační vklad, na mu-
zikalitu. Říkáme: tamten je muzikant, 
tamten není muzikant, takto se kastu-
jeme. Japonci to s  individualitou mají 
těžší. Jsou zvyklí hrát stejně, dokonale, 

technicky výborně, ale ta osobnost tam 
není. A mně se líbí muzika s vlastní tvá-
ří. V hudbě mi jde o to se vyjádřit, aby 
to bylo od srdce. 
• Hoboj je celkem složitý a citlivý ná-
stroj. Co obnáší jeho údržba?
Sám o sobě má ten nástroj strašně moc 
mechaniky a stačí, aby se povolil jeden 
z mnoha šroubků, a celé se to rozšteluje. 
Pro mě to znamená mít nablízku dobré-
ho nástrojaře. Hned po hraní se hoboj 
vysuší od vlhka, jednou za čas se může 
opatrně naolejovat. Co je na hoboji za-
jímavé, je strojek. Jsou to dva třtinové 
plátky přivázané na trubičku. To si dělá 
každý hobojista sám a stráví u toho 
strašně moc času. Někomu to jde a ně-
komu ne. Mně to třeba nejde vůbec. 
V mém případě to jsou hodiny a hodiny 
ztracené práce a výsledek často hodím 
do koše. Takže jsem se časem přestala 
trápit a nechávám si to udělat od kolegy 
(smích).
• Věnuje se někdo z tvých dětí hudbě?
Anežka chodí na klavír. Kluci nehrajou, 
ti hlavně sportujou. 
• Když už jsme u toho sportu – jsi trené-
rem biatlonu. Co to obnáší?
Pro mě to obnáší dvakrát týdně jít 
na trénink a sportovat tam s dětmi. To 
mě na tom těší, že nejsem trenér, který 
by tam stál na místě se stopkami v ruce. 
Naopak tam s  dětmi běhám a snažím 
se dělat vše, co oni. Necítím se být tre-
nérskou autoritou, nebo že bych něco 
obzvlášť uměla. Spíše jsem tím, kdo děti 
provází na cestě, pomůže jim, předá in-
formace, které jsem někde získala. Dále 
je motivuji, snažím se s nimi psycholo-
gicky pracovat, ke každému přistupo-
vat individuálně. Každý potřebuje něco 
jiného – někdo potřebuje podpořit, 
někdo potřebuje přitlačit. To je důleži-
té obzvlášť před závodem. Přesvědčit 

je, že na to mají, ačkoliv oni si myslí, 
že ne. Například jedné slečně na všech 
závodech neustále chyběly tři bodíky 
pro postup do nominace, tak jsme si 
večer sedly a vymyslely, kde druhý den 
v závodě přidat. A ono to pak vyšlo. Tak 
to je pro mě trenérský úspěch, že jsme 
se k  tomu takto psychologicky propra-
covaly.
• Co vy biatlonisté děláte v  létě, když 
nemáte běžky?
Celý červenec jsme měli volno a já dou-
fám, že děti něco dělají (smích). V pod-
statě cokoliv, protože děti by se měly 
rozvíjet všestranně a v létě je k tomu pří-
ležitost. V srpnu jedeme na vysokohor-
skou přípravu do Tater. Loni jsme byli 
v Jeseníkách a osvědčilo se to jako bez-
vadná fyzická příprava. Ráno si jdeme 
trošku zaběhat a přes den se ujde určitá 
porce kilometrů a nastoupených metrů 
s převýšením. Zajímavé je, že když večer 
dospělí už nemůžou, tak si děti vyprosí 
dva balóny a jedna půlka hraje volejbal 
a druhá půlka hraje fotbal. A jen mizivá 
část sedí na zemi jako my dospělí trenéři 
(smích). Pak se vrátíme a budeme doma 
jeden jediný den na vyprání a jedeme 
na týdenní biatlonové soustředění a pří-
mo na něj navazuje druhé kolo Českého 
poháru v letním biatlonu. 
• Co znamená letní biatlon, jezdí se na 
lyžích na kolečkách? 
Letní biatlon znamená krosový běh 
a střelba. Zbraně jsou ve stojanech stej-
ně jako v  zimě a běží se po lese nebo 
v  kopcovitém  terénu něco mezi jed-
ním a třemi kilometry podle katego-
rie. Na kolečkových lyžích jezdí do-
rost a dospělí. Někdy se konají závody 
na kolečkových lyžích i pro děti, ale 
podle mne jsou pro děti kolečkové lyže 
nebezpečné, protože pády a zranění 
z toho opravdu jsou. My na kolečkových 
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lyžích pouze trénujeme. Mohou na nich 
jezdit děti od 10 let, když už umí dobře 
na inline bruslích. Letní biatlon považu-
ji za moc pěkný sport, protože jsou děti 
venku v přírodě, dostanou se na spoustu 
krásných míst v Čechách, běhají po lese 
a pak se musí zklidnit a zvládnout za-
střílet. 
• Co se vašemu biatlonovému týmu do-
posud povedlo?
Náš největší úspěch byl, když nám 
v  březnu čtrnáctiletý kluk vyhrál mis-
trovství republiky na lyžích. Což je 
pro závodníka z nížiny skutečně úspěch, 
že dokázal porazit kluky z  horských 
středisek. Úspěch celého oddílu vi-
dím v  tom, že jsme týmoví, fandíme 
si, jsme schopni spolu vyrazit do Tater 
a že v rámci republiky jsme na 10. místě 
z 50 v létě i v zimě. 
• Jak hodnotíš život zde v Husinci?
Já to tady mám moc ráda, stěhovala 
jsem se sem, když mi bylo 15, takže jsem 
odtud dojížděla na střední školu. Líbí se 
mi tedy, že se dá dojet do Prahy vlakem 
a zároveň je tu klid od aut. Jsem ráda, že 
tu děti mají vesnickou rodinnou školu, 
kde se všichni mezi sebou znají i napříč 
ročníky. Mám tu přátele, se kterými si 
rozumím, různých povolání i různých 
věkových kategorií. 
• Koho bys pozvala k dalšímu štafetové-
mu rozhovoru?
Pozvala bych Pavla Kužela a ráda bych 
se zeptala:
• Proč sis vybral obor radiodiagnosti-
ka? 

• Co tě na tom baví, je to zájem 
o technologie a přístroje? 
• Jak se ti změnil život povodněmi, ne-
jen z hmotného hlediska, ale také z hle-
diska mezilidských vztahů?

BLESKOVÉ OTÁZKY
• Dřina nebo talent?
Talent.
• Národní nebo Stavovské?
Národní.
• Mozart nebo Beethoven?
Mozart.
• Dvořák nebo Smetana?
Dvořák.
• Co je tvoje provinilé potěšení?
Kafe. 
• Oblíbený seriál?
Nemám.
• Tip na dovolenou?
Holandsko na lodi.
• Kočka nebo pes?
Pes.
• Jak by ses popsala třemi slovy?
Aktivní, přátelská, sportovní
• Kdybys nehrála na hoboj, tak na co 
jiného?
Horna, lesní roh. 
• Ideální snídaně do postele?
Ovesná kaše. 
• Tři věci co máš ráda?
Hmm, kafe už tam mám (smích). Pes, 
příroda, hudba.
• Tři věci co nemáš ráda?
Faleš, nejistota, nuda. 

Markéta Skřípalová
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Opět otevíráme vrátka pro našich 16 So-
viček. Letos již třetím rokem. Věřím, že 
si děti užijí rok plný her, muziky, kama-
rádství a zábavy. 

Magda Frýbortová
Jana Jelínková

Miluška Šenfluková
Zdenka Maříková

L E S N Í  Š K O L K A  S O V I Č K A
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Registrace předem i na místě
Jestli plánujete běžet, dejte mi pro-
sím vědět na závodní e-mail. Stačí na-
psat jméno a příjmení, ročník naro-
zení a případně oddíl, za který chcete 
běžet – usnadníte mi tím plánování 
akce. Určitě je ale možné přihlásit se 
i na místě. V obou variantách registra-
ce platí, že startovné ve výši 150 Kč se 
hradí až na místě v  hotovosti. V  ceně 
startovného je vedle příspěvku na chod 
Polepšovny také pivo či nealko nápoj dle 
výběru.

Jak si naplánovat závodní den?
Startujeme ve 14 hodin všichni dohro-
mady. Registraci a výdej čísel bude-
me uzavírat ve 13.45, ale areál Polep-
šovny už bude pro všechny otevřený 
od 11 hodin. Přijďte prosím s dostateč-
ným předstihem, ať se stihnete v  klidu 
převléknout, občerstvit a odskočit si. 
Před startovním výstřelem bude krátké 
seznámení s tratí.

Co mě čeká na trati?
Hned v  úvodu je prudké technicky 

náročnější klesání k  lávce, následuje 
malebná pasáž po pěšině podél vody 
do Dolu, která bude letos kvůli rekon-
strukci protipovodňových hrází Ústavu 
trochu adrenalinovější. Pak přijde táhlé 
kilometrové stoupání lesem, za kterým 
pokračuje rovinatý úsek po polní cestě 
do Větrušic. V těch to bude dolů a zase 
nahoru a skrze sady do Řeže. Podél hra-
nice ústavu zpět do Polepšovny, která se 
ještě závěrečně obkrouží.

Jak to bude po doběhu?
Čekáme samozřejmě na všechny závod-
níky. Limit jsou 2 hodiny. Už před vy-
hlášením výsledků v  kategoriích muži 
a ženy můžete s  ostatními při dobrém 
jídle a pití probírat zážitky z trati. Zába-
va pak bude pokračovat, jak dlouho to 
vydržíme.

Sečteno, podtrženo
• Délka tratě 12 km
• Start   14.00, 22. 10. 2022
• Místo  Polepšovna ducha
• Startovné  150 Kč
• Kategorie  ženy, muži
• Pro aktuální informace sledujte udá-

lost na Facebooku Polepšovny ducha
• Kontakt: Jan Sedláček, 775 426 256, 

rezska12@gmail.com 
Honza Sedláček

Z A B Ě H N Ě T E  S I  Ř E Ž S K O U  1 2
10. ročník kultovního trailového běhu je za dveřmi!

Pokud se tu a tam v běžeckých botách touláte v okolí Husince a Řeže, nesmíte chybět! Startujeme v sobotu 22. října z Polepšovny 
ducha. Malebná trasa po převážně lesních a polních cestách měří zhruba 12 kilometrů, a i přes členitý profil je vhodná pro kaž-
dého běžce. Po doběhu můžete v Polepšovně naplnit žaludek znamenitými pokrmy a občerstvit se Polepšeným pivem nebo zlatým 
mokem z pivovaru Moucha.



S
P

O
R

T
 A

 K
U

LT
U

R
A

20

Jak tomu u nás 
bývá, kubb nám ne-
chyběl ani v letních 
měsících. Další tur-
najovou zastávkou 
byl KUBB Masters 
Cup na Novém ple-
se. Za nás se zúčast-
nil tým Jirčáňáků 

a Dva strojaři a svářeč (Standa). Jirčaňá-
ci do hlavní pavouka nepostoupili, ale 
odehráli zápasy ve druhém připraveném 
pavouku - Little Masters Kubb Cup, 
ve kterém se umístili na 2. místě.  Dva 
strojaři a svářeč hráli o nejvyšší příčky 
a obsadili 4. místo. Na konci června se 
ještě tým Dva strojaři a svářeč rozje-
li na turnaj do Holandska, konkrétně 
do Vlaardingenu. Do Čech přivezli me-
daile za skvělé 2. místo!

Začátek léta jsme po dvouleté pauze 
odstartovali ME v německém Wisma-
ru. Z našeho spolku jelo 8 členů, cel-
kově česká výprava čítala 30 členů. Pá-
teční turnaj doprovázel celodenní déšť, 
ale všichni statečně bojovali. Kategorie 
1 vs 1 se celkem zúčastnilo 221 hrá-
čů,  nejlépe umístěným hráčem z  naše-
ho spolku byl na 76. místě Venda. Ještě 
tento večer se odehrály skupiny v kate-
gorii 6 vs 6, kde jsme měli jako Česká 
republika zastoupení 2 týmů a složení 
týmů se skládá podle nejlepšího umís-
tění v  1 vs 1. V  každém týmu byl i náš 
zástupce – Venda a Standa. Týmu s Ven-
dou se podařilo postoupit do sobotních 

semifinálových bojů, a tak nás čekalo 
velké fandění. V  sobotu se odehrávaly 
zápasy 3 vs 3, z  celkových 68 týmů ně-
kolik českých (včetně našich Pinďů) 
bojovalo do posledních hodů o postup 
do TOP 16. To bohužel nevyšlo a Pin-
ďové obsadili 21. místo! A poté už jsme 
se přesunuli do arény pro semifinálové 
zápasy a fandili našemu týmu, který se 
dokázal probojovat do finále proti Švé-
dům. Po napínavém zápase nastala to-
tální euforie – jsme mistři Evropy v ka-
tegorii 6 vs 6!

Poslední srpnový víkend patřil MČR, 
které se tentokrát konalo v Suchém dole 
a víkendový turnaj připravovali kubbaři 
z KK Police nad Metují. V letošním roce 
to bylo poprvé, kdy se mistrovství ode-
hrálo za jeden víkend – stejně jako tomu 
je na ME. V pátečním turnaji kategorie 
1vs1 se nejlépe z našeho spolku umístil 
Venda na skvělém 9. místě! V odvečer-
ních hodinách začal turnaj v  další ka-
tegorii – 6 vs 6, do které jsme přihlásili 
dva týmy. Do semifinálového zápasu 
postoupil jeden náš tým ve složení Stan-
da, Venda, Pepíček, Mates, Jiřinka a 
Kačí. Finále jsme nevybojovali, ale šan-
ce na medaili byla v zápase o 3. místo, 
který jsme zvládli a obhájili jsme úspěch 
z loňského roku! Od sobotního rána 
probíhala poslední část turnaje, kate-
gorie 3 vs 3 a v té nejdále došli Pinďové, 
kterým patří 7. místo! Monika si zahrála 
v tandemu s jinými kubbaři, se kterými 
obsadila 5. místo! 

Pokud vás zajímají výsledky a vše oko-
lo našich účastí na turnajích, tak určitě 
navštivte náš web www.husineckubb.cz, 
kde si můžete přečíst zprávy z turnajů. 
A co nás čeká? Začátkem září jede část 
české výpravy (i se Standou) na turnaj 
KCUA do Švýcarska. Před námi je ještě 
první MČR žen v jednotlivcích a 1. 10. 
všechny zveme na HUSINECkou ŘEŽ-
bu, kterou pořádáme v Občerstvení 
U Hastrmana, a bude to poslední turnaj 
sezóny 2022! 

Katka Krmelová

K U B B  U  N Á S  I  V  Z A H R A N I Č Í
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Mini přípravka
Jak všichni víte, trénovali 
jsme také o  prázdninách. 
Sešli jsme se každou stře-
du v různém počtu, ale 
vždy jsme si aspoň hodin-

ku či dvě zahráli. Přihlásili jsme děti 
do soutěže. Hrací dny jsou v neděli. 
Každý bude informován o termínech. 
Tréninky zatím necháme na středu 
od 17 hodin. Nevím, komu by se chtělo 
po nedělním zápase hned na ponděl-
ní trénink. Středeční tréninky časově 
protáhneme oficiálně na dvouhodinové 
neoficiálně na dvě a půl hodiny. Děkuji 
všem za účast na prázdninových trénin-
cích. O chodu v žácích Vás bude infor-
movat šéftrenér Václav Srba.

Á tým
Naši borci se zúčastnili turnaje v malé 
kopané ve Veltěži. Odehráli 4 zápasy 
s bilancí jedné výhry a 3 proher. Není se 

čemu divit. Soupeři byli z vyšších sou-
těží Hanspaulské ligy. Ale bylo se na co 
koukat.

Po úspěšném týdenním soustředě-
ní a po náročné individuální přípravě 
vyhlížíme začátek nové sezony. Posílili 
jsme kádr o pár nových a pár starono-
vých hráčů. V přípravě nás potěšila re-
míza 4 : 4 na hřišti Kralup.

Těšíme na diváckou podporu.

Stará garda
Stará garda se tradičně zúčastnila silně 
obsazeného turnaje v Mratíně. Při bi-
tvě o 3. místo jsme remizovali s týmem 
SG  Vodochody 2 : 2. Jen při penaltách 
nás opustilo štěstí, a tak jsme skončili 
čtvrtí. Ale i to je parádní výsledek.

Přátelský zápas s již tradičním soupe-
řem z Milčic a venkovní výhra 1 : 2. Jen 
tak dál.

Stanislav Strnad

Mladší žáci
Prázdniny jsou u konce a začíná nám 
podzimní soutěž. Naše nejstarší děti 
se posunuly z přípravkové kategorie 
do žákovské, kde nás čekají veliké změ-
ny. Hrát se bude už na velkém hřišti, a to 
v počtu 8 + 1 se skoro identickými pra-
vidly jako u dospělých. Bude to pro nás 
nová výzva a moc se těším, jak se s tím 
popereme.

Rádi uvítáme podporující fanoušky 
na našich domácích zápasech, které bu-
dou vždy jako předzápas dospělého A 
mužstva.

Rozpis všech podzimních zápasů
Mladší žáci – okresní přebor skupina A:
4. 9. 14.30
SK Husinec-Řež – MSK Klecany B
6. 9. 17.30
Sokol Veltěž – SK Husinec-Řež
10. 9. 10.15
Klíčany – SK Husinec-Řež
18. 9. 14.00
SK Husinec-Řež – SKK Hovorčovice
25. 9. 10.00
FC Líbeznice – SK Husinec-Řež
28. 9. 10.30
SK Husinec-Řež – Aero Odolena Voda
2. 10. 13.30
SK Husinec-Řež – MSK Klecany A
8. 10. 10.00
SK Bášť – SK Husinec-Řež
16. 10. 13.00
SK Husinec-Řež – Sparta Mratín
23. 10. 13.00
SK Husinec-Řež – Sokol Měšice.

Václav Srba

V Š E M  F A N Y N K Á M  A  F A N O U Š K Ů M 
N A Š E H O  F O T B A L U
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V letních měsících náš oddíl rozhodně 
nezahálí. Když to vezmu popořádku, 
tak 5. června jsme se vydali na kolech 
do Lidic. Jeli jsme přes Úholičky, Čer-
ný Vůl, Statenice, Tuchoměřice, Stře-
dokluky a Makotřasy, prohlédli si are-
ál a pověděli si o historii obce. Zpátky 
jsme to vzali přes Buštěhrad, Číčovice, 
Lichoceves, Velké Přílepy a Úholičky. 
Celkem jsme ujeli 35 kilometrů.

12. června se konal další z cyklovýle-
tů, tentokrát po okolí Řeže a ve dnech 
18. – 19. června tradiční cyklovýlet 
do Veltrus spojený s  tréninkem na ka-
nále. Vyrazili jsme na kolech v  sobotu 
ráno od lávky, bagáž nám do kempu 
odvezlo auto. Po příjezdu následovalo 
převlékání do neoprenů, krátká instruk-
táž a šlo se na to. Sjíždění kanálu na raf-
tech všechny moc bavilo, dokonce jsme 
pokračovali i chvíli odpoledne. Pak už 
jsme se jen koupali, bylo velké horko. 
Dokonce jsme s  sebou vůbec nebrali 
stany a spali jsme pod širákem. Spalo se 
krásně! Ráno jsme se po snídani vrátili 
na kolech do Řeže.

1. červenec byl dnem našeho odjez-
du na tábor, a sice do oblíbených Mil-
čic u Blatné v  jižních Čechách. Ráno 
jsme na parkovišti u ÚJV plně naložili 
autobus i vlek a vyrazili směr jih. Cesta 
proběhla v pohodě, stejně tak i převoz 
všech věcí z  louky do tábora. Rozdělili 
jsme se do stanů, odpočinuli si po cestě 
a nováčci si prohlédli tábor. Potom jsme 
se rozdělili do týmů a všichni nafasovali 
slušivé bílé čepičky, ke kterým si vyrobi-

li bambule podle barvy týmu. Seznámili 
jsme se s letošní celotáborovkou – stali 
jsme se občany bláznivého města Ko-
courkova. V úvodu jsme se dozvěděli, 
co předcházelo tomu, než se z chytrých 
kocourkovských obyvatel stali obyvatelé 
trochu hloupější…

Další dny se tedy nesly v duchu ko-
courkovských činností, stavěli jsme 
radnice, nosili do nich světlo, jezdili 
po městě tramvajemi, pátrali po zlo-
dějích, hloubili studny, hledali poklad, 
zachraňovali koně, luštili hádanky, stří-
leli ze vzduchovky apod. Mezitím jsme 
samozřejmě stihli hrát sportovní hry 
a jezdit na kole se koupat, na zmrzli-
nu i na celodenní výlety. Letos byly 
pro všechny vytištěné oddílové zpěv-
níky, tak jsme večer trénovali písničky 
u ohně. Nemohl chybět ani táborový 

bufet, kde si každý mohl za zlaťáky, zís-
kané za soutěžní aktivity, koupit něco 
dobrého.

Druhý táborový týden tak jako kaž-
dý rok odjeli ti starší na puťák (na kole 
na Šumavu, na kánoi Otava), mladší zas 
měli pro sebe celý tábor. V  závěru vy-
vrcholila celotáborovka, kocourkovští 
se opět dobrali svého rozumu a všechno 
dobře dopadlo. Závěrečný slavnostní tá-
borák se povedl, rozdali jsme si dárky, 
zazpívali, zahráli pár her a pak se Ko-
courkovští přesunuli do jídelny, kde po-
kračovali diskotékou.

Poslední den už se jen balilo a uklíze-
lo, před polednem přijel autobus, takže 
se nakládala bagáž a kola. Do Řeže jsme 
dorazili před čtvrtou hodinou, kde už 
na nás netrpělivě čekali rodiče.

Letošní tábor se jako vždy povedl, 

T O M  Ř E Ž  –  L É T O  J E  Z A  N Á M I
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co se týče počasí, užili jsme si od každé-
ho trochu. Zásluhu na pohodovém prů-
běhu mají všichni vedoucí a praktikanti 
(Jitka Kroupová, Petr Hezina, Filip Bla-
huš, Zuzana Vlčková, Zuzka Bartíková, 
Helena Martináková, Jiří Kroupa, Vojta 
Herentin, Milan Bláha, Martin Mencl, 
Tonda Bláha, Matěj Kroupa, Ester Vlč-
ková, Adéla Luptáková, Jakub Martinák, 
Anička Bláhová, Eliška a Kačka Cha-
lupovy a Marie Jurková) a samozřejmě 
i osazenstvo kuchyně, která je základem 
každého tábora (Katka Studničková, 
Zdenka Šilhánková, Šárka a Tomáš Vy-
šínovi). Velký dík patří Asociaci TOM, 
která nás podpořila, a ÚJV Řež,  a. s., 
za krásné dárky pro děti. Velice také dě-
kujeme za sponzorské příspěvky.

Začátkem srpna se konala také 
čtyřdenní výprava na Knínici. Prv-
ní den jsme se vypravili do kina 
na Mimoně 2, druhý den jsme podnik-
li procházku po okolí, batikovali a taky 
trochu odpočívali a třetí den jsme jeli 
do Ústí zaskákat si v Jump aréně a odpo-
ledne byl na programu aquapark v Dě-
číně. Parádně jsme si to užili, hlavně teď 
v letním období, kdy se nemusí topit.

11. září nás čeká už 3. ročník turistic-
kého závodu pro děti Tézetko. O tom, 
jak proběhl, budeme informovat příště.

Jitka Kroupová. 

Srdečně Vás zveme na již tradiční

Podzimní zahrádkářský trh 
a Řežský blešák
...spojení dvou trhů pokračuje...

Kde? Na paloučku pod Hospůdkou u hřiště
Kdy? 15. 10. 2022, 10-16 hodin.

Můžete se těšit na rozmanitost jednotlivých stánků.
K dostání bude:

• sladké i slané dobroty
• teplý úsek Čeňka Strnada
• ovoce a zelenina, bylinky
• řežský med, koření, mošt
• hrnkové květiny, dušičkové vazby a podzimní dekorace
• autorská tvorba - oblečení, šperky a keramika
• přírodní kosmetika
• dílnička pro děti i dospělé
• kavárna Konkáva a jejich nabídka
• a mnoho dalšího...

A Řežského blešáku se můžete zúčastnit i Vy!
Máte oblečení, které nenosíte? Sportovní vybavení, co nevyužíváte? 

Nádobí, dekorace, nábytek, který už prostě není kam dát?
Vezměte cokoli, co může posloužit někomu jinému a přineste to na blešák! 

Prodejní plochy je dostatek!

Pro rezervaci či informace pište/volejte
na 607 675 610 nebo rezskyblesak@gmail.com,

kde Vám bude vše upřesněno.

Vstup zdarma

Těšíme se na Vás!
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Výjezdová jednotka sboru dobrovolných hasičů vyjížděla od začátku roku celkem k 19 ti mimořádným událostem, z čehož bylo 
7 požárů. V tomto článku bych se rád zmínil o dvou největších požárech, které jsme během léta hasili.

5. července jsme krátce 
před půlnocí byli povolá-
ni operačním střediskem 
k  požáru skládky plas-
tového odpadu v  Kralu-

pech nad Vltavou. Vyjeli jsme s  cister-
nou Tatra a Mercedes v celkovém počtu 
šesti hasičů. Při zásahu jsme se střídali 
na útočných proudech, kterými jsme 
hasili opravdu rozsáhlý požár. Jelikož 
hořely převážně plasty, zásah musel pro-
bíhat v  dýchací technice, ve které jsme 
strávili přes pět hodin. Naši strojníci 
dodávali vodu na požářiště kyvadlovou 
dopravou. Celkem navozili více než 
72 tisíc litrů vody. Po osmé hodině ran-
ní nás přijeli vystřídat čerstvé jednotky, 
proto jsme se mohli odebrat zpět na zá-
kladnu a většina z nás, bez jakéhokoliv 
spánku, jít ráno do práce.  Tento den se 
jednalo o již druhý zásah. Následující 
dny jsme museli věnovat dekontamina-
ci zásahových obleků, dýchací techniky 
a vozidel.

V  červenci jsme byli vysláni na ješ-
tě náročnější zásah, a to na lesní požár 
v  Českém Švýcarsku. Na místo jsme 
vyjeli s  cisternou Tatra a dopravním 
automobilem Nissan pro přepravu ha-
sičů. Na místě jsme zasahovali ve sní-
ženém početním stavu družstva, tedy 
3 + 1. Naším úkolem bylo primárně 
dohasit ohniska požáru a vyhledávat 
skrytá ohniska, která by mohla způ-
sobit znovurozhoření. Zásah probíhal 
v  extrémních podmínkách. Největších 
nepřátel jsme na místě měli více. Vítr, 
který rozdmýchával oheň. Vysoké teplo-

ty na požářišti nám ubraly také mnoho 
sil. Seshora nás ohřívalo slunce okolo 
32 °C a pod nohama místy rozžhave-
né spáleniště, které jednomu z  našich 
hasičů přepálilo i tkaničky u zásahové 
obuvi. Všudypřítomný prach způsobo-
val téměř všem podráždění očních sliz-
nic a o večerním kašlání ani nemluvím. 
Fyzicky nejnáročnější byl však místní 
terén. Skály, velmi prudké svahy, popa-
dané stromy a riziko pádu ještě stojících 
ohořelých. Přesto však jsme dokázali 
uhasit plno ohnisek. Abychom se k ně-
kterým dostali, museli jsme natáhnout 
v  takovémto terénu přes 600 m hadic, 
které jsme stále museli přesouvat k  ji-
ným ohniskům. Naše Tatra sice není nej-
mladší, ale odvedla také veliký kus prá-
ce. Chvílemi dodávala vodu na požářiště 
pěti proudy. K žádným závadám nedo-
šlo a to i přes to, že tlačila vodu na plný 
výkon více než 70 hodin a do toho stihla 
najezdit více než 500 km. 

V  Hřensku jsme strávili celkem 
7 dnů a 1 den v Mezné. Naštěstí jsme 
měli možnost střídaní vlastními členy 
jednotky. Střídání probíhalo po dvou 
dnech, kdy z Husince vždy přijela čers-
tvá síla k vystřídání. Na místě jsme měli 
výborné zázemí, od ubytování v kempu, 
přes dodávku jídla a pití až na místo 
zásahu. Ovšem ne vždy jsme se stihli 
najíst, protože se nám stále rozhořívala 
ohniska. Z tohoto zásahu jsme se vraceli 
sice fyzicky velmi vyčerpaní, ale s mno-
ha zkušenostmi a hlavně všichni zdraví.

Tímto bych chtěl poděkovat všem 
našim hasičům za jejich nasazení a pro-

fesionální zásah, ale také jejich rodinám 
za toleranci a podporu.

Výjezdová jednotka musí fungovat 
bez ohledu na prázdniny a volna. To 
si mohli dopřát pouze členové našeho 
kroužku, ale čas je neúprosný a kroužek 
začal již 1. září, neboť 10. září jedeme na 
závody do Zdib a času na trénink není 
proto mnoho. 

Je-li někdo zvědavý, jak takový po-
žární útok v podání dětí vypadá, máte 
možnost se přijít podívat 8. října na fot-
balové hřiště, kdy hostíme okresní závo-
dy v požárním útoku dětí a dorostu.

Pokud by měli děti zájem navštěvo-
vat kroužek Mladých hasičů, přijďte se 
podívat jakýkoliv čtvrtek od 16 hodin 
na fotbalové hřiště. Jedinou podmínkou 
je předškolní věk a zapálení učit se no-
vým věcem. 

Jakub Strnad

L É T O  U  J S H D  H U S I N E C - Ř E Ž
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Letošní výtvarný tábor se nadmíru po-
vedl. Jen mne překvapilo, že nejstarší 
„děti“, které se rok co rok do tábora vra-
cí, si požádaly o kávu k tvorbě. To to letí. 

Táborová hra se odvíjela v duchu živ-
lů. Praktické pokusy jako rozdělávání 
ohně lupou (oheň) a dělání bublin brč-
kem (vzduch) se setkaly s velkým nadše-
ním. Nesmělo chybět oblíbené hledání 
úkolů a hry venku. Měli jsme i zoologic-
ké okénko, kde si děti prohlédly a dosta-
ly do rukou čtyřdenní kuřátka. 

V  Národní galerii pro nás vytvořili 
program, kde si malí malíři mohli vy-
brat, zda budou grafiky, kunsthistoriky 
nebo galeristy. V  ateliéru NG si také 
mohli vytvořit maketu vlastní galerie.  
Lektorky nám později prozradily, že šlo 
o pro nás vytvořený pilotní program. 
Byly příjemně překvapeny kreativitou 
dětí, jaké různé galerie včetně kavárny 
a WC děti vymyslely. Malování v galerii 
bylo skutečně třešničkou na dortu.

S  chutí a inspirací jsme se pak pus-
tili do tvorby v  ateliéru. Moc mě baví 
pozorovat,  jak se rozvíjejí rok od roku 
dětské talenty a že jich mají. Svědčí 
o tom i vytvořené obrazy, které najde-
te na facebooku. Mým malým i větším 
kamarádům malířům se vůbec nechtělo 
domů a tábor se jim zdál krátký, uvidí-
me příští rok, třeba jej uděláme delší.

I letos se z  našeho ateliéru dostala 
uchazečka na výtvarnou školu. Dostali 
se tedy všichni, kteří se v ateliéru připra-
vovali.

Výtvarné kurzy dětí i dospělých bu-
dou pokračovat od října (dny upřesním 
během září). Hlásit se můžete na těch-
to kontaktech: atelierjkart@gmail.com 
a na mobilu 731 158 787.

Jarmila Králová

A T E L I É R  J A R M I LY  K R Á L O V É
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Besídka Dětského aerobiku
V  tříleté historii kroužku nebyl nikdy 
ten správný čas udělat velkou besídku 
pro všechny děti i rodiče. Většinou jsme 
se totiž potýkali s nějakými covidovými 
omezeními a cvičili v  menším počtu, 
dodržovali rozestupy a nebo si vůbec 
netroufli nic plánovat. Jednou jsme tak 
měli besídku improvizovanou, na kte-
rou jsme nacvičovali jen online, a jed-
nou dokonce zimní, když vůbec nešlo 
cvičit v tělocvičně a my se přesto chtěli 
sejít a zacvičit si společně. Ale letos to 
vyšlo! Uspořádali jsme opravdové, po-
ctivě připravené a (skoro) dokonale na-
cvičené vystoupení.

Kroužek byl vypsaný pro dvě věko-
vé skupiny – dvanáct dětí z  1.–3. třídy 
a dalších dvanáct z  4.–5. třídy. Letos 
se složení skupin v podstatě neměnilo, 
i když jsme se s Aničkou Mackovou jako 
cvičitelky střídaly, měly jsme dost času 
nacvičit prvky, vybrat hudbu a složit 
choreografie. Využily jsme dvě oblíbené 
skladby z  loňska, kde jsme jen trochu 
pozměnily choreografii, a vybraly dvě 
skladby nové. A nebyly by to děti, kdyby 
si na poslední chvíli nevyprosily změ-
nu, takže nakonec jsme přidaly i třásně 
a starší skupince změnily skladbu.

Pak už nastal den D. Na hřišti 
na Červené Skále jsme nafukovaly ba-

lónky, fotily portréty a skupinky s pro-
fesionální fotografkou, rozdávaly třásně 
a vítaly příchozí diváky. S překvapením 
jsme sledovaly, že kromě pozvaných 
rodičů a sourozenců naše akce přilá-
kala i spoustu náhodných kolemjdou-
cích a okolních obyvatel. Děti zacvičily 
na výbornou, ukápla nejedna slza, foťá-
ky a mobily běžely naplno… A nejlep-
ším zakončením besídky bylo společné 
cvičení dětí s rodiči, legrace musí být!

Děkujeme všem rodičům, kteří nám 
své děti svěřili a děkujeme dětem, že 
je to s námi bavilo. A třeba si ještě někdy 
společně aerobik zacvičíme.

Radka Vokatá

O H L É D N U T Í  Z A  A K T I V I T A M I  S P Š
Rozlučka s Dětským aerobikem

Letos se SPŠ loučilo s několika kroužky. Objevujeme svět, Zábavnou vědu i Dětský aerobik postihnul stejný osud, 
vedoucí již nemohli pokračovat a nepodařilo se najít další rodiče, kteří by se kroužku ujali. Práce s dětmi je napl-
ňující a radostná, ale také náročná na přípravu i čas a pokud ji člověk dělá navíc, ke svému pracovnímu úvazku, 
není vyloučeno, že dřív nebo později do tohoto bodu dojde. S dětmi jsme si to užili a jsme rádi, že vznikají zase 
nové kroužky, ať už v SPŠ, ve škole, nebo v obci. Vždyť kdo jiný by se měl dětem věnovat a něco jim i obětovat, 
než jejich rodiče?
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Veletrh vědy
Veletrh vědy je tradiční populárně-na-
učnou akcí Akademie věd ČR, jejímž 
cílem je přístupnou a interaktivní for-
mou zprostředkovat široké veřejnosti 
povědomí o vědě a výzkumu v  jednot-
livých akademických ústavech, na vyso-
kých školách i technologických firmách. 
Pravidelně na začátku června (od čtvrt-
ka do soboty) je tak pro veřejnost zdar-
ma přístupná výstavní plocha 8 200 m2, 
na níž se vedle zhruba stovky vystavova-
telů konají i četné doprovodné akce jako 
přednášky, science show apod. 

Výlet s TOMíkem pro všechny
Pro první organizovaný výlet na Veletrh 
vědy jsme vybrali předposlední schůzku 
TOMíku a rozhodli se nabídnout volná 
místa v  autobuse zdarma všem dětem 
z naší školy. Průvodci jednotlivých sku-
pinek po areálu Veletrhu se stali dobro-
volníci z řad rodičů. 

Děti si mohly vyrobit vlastní sliz, 
prohlédnout stíhačku či auto detekující 
aktivitu v bouřkových oblacích. Některé 
si zkusily a pomocí termokamer ově-
řily, jak nejvíce zahřát kuličku či dřív-
ko třením. Jinde se zase dozvěděly, jak 
funguje čistírna a úpravna vody, jak lze 
využít teplo ze sopky či se mohly po-
mocí virtuální reality podívat do útrob 

tokamaku (zařízení pro zkoumání ja-
derné fúze jako zdroje energie, napo-
dobující procesy ve Slunci). Mohly si 
prohlédnout (i osahat) různý hmyz živý 
i hmyz umělý, pohybující se na solární 
pohon. Někdo si zvládl vyzkoušet i hru 
v rockové kapele. Jedna skupinka dala 
dokonce rozhovor do pořadu Zprávič-
ky pro dětský kanál Déčko a to navíc 
ve stánku řežského Ústavu anorganické 
chemie. Během více než tří hodin jsme 
zdaleka nestihli projít celý výstavní are-
ál. Příští rok se tam určitě zase vypraví-
me!

Silvie Švarcová

Výlet na Veletrh vědy
Přítomnost hned tří vědeckých ústavů v naší obci se projevuje nebývalou koncentrací 
rodičů-vědců a díky aktivitě mnoha z nich se s vědou a přírodními zákonitostmi mohlo 
seznámit v průběhu uplynulých čtyř let velké množství dětí v rámci kroužků Zábavná 
věda a Objevujeme svět. Ačkoli pro pokračování badatelsky zaměřených kroužků se 
(zatím) nenašli další dobrovolníci, s vědeckou osvětou to SPŠ nevzdává, a tak jsme se ve 
čtvrtek 2. 6. vypravili na první výlet na Veletrh vědy do pražských Letňan.
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Každý jistě zná jiho-
český architektonický 
skvost zámek Hluboká 
nad Vltavou, přestavě-
ný v  letech 1841–1871 
v  novogotickém stylu 

(anglická tudorovská gotika). Původ-
ní hrad ani zámek vlastně nikdy nebyl 
určen jako lovecký, i když za posledních 
majitelů Schwarzenbergů sloužil jako 
základna pro každoroční pořádání tzv. 
hlubocké honební sezóny pro vybranou 
společnost. Jako lovecký sloužil blíz-
ký zámek Ohrada, postavený v  letech 
1708–1713 pražským stavitelem Bay-
erem, a jehož stavebníkem byl hlubocký 
kníže Adam František Schwarzenberg. 
V roce 1842 založil, se souhlasem kní-
žete, lesník Václav Špatný Lesní a lovec-
ké muzeum, které soustředilo rozsáhlé 
sbírky a funguje ve značně rozšířené 
formě dodnes. 

V blízkosti výše uvedených historic-
kých staveb se nachází na břehu Mu-
nického rybníka Bažantnice Hluboká. 
Právě výhledy přes pozemky bažantni-
ce a vodní hladinu na nádherný zámek 
umocňují lovecké zážitky. Vlastní chov 
bažantů má v  jižních Čechách dlou-
holetou tradici. Je doloženo, že v  roce 
1554 Adam ze Šternberka poslal ba-
žanty z konopišťského panství Vilémo-
vi z  Rožmberka, což můžeme považo-
vat za počátek umělého chovu bažanta 
v jižních Čechách. V roce 1685 povolal 
kníže Schwarzenberg křivoklátského 
bažantníka, aby vyhledal vhodné místo 
pro vybudování nové bažantnice. Po ně-
kolika neúspěšných pokusech byla zbu-
dována u rybníka Bezdrev bažantnice 
Borek, která je v provozu do současnos-

ti, stejně tak jako druhá část bažantnice 
Hluboká s názvem Vltava. Celková vý-
měra bažantnice je 600 ha. 

Odchov bažantí zvěře je praktikován 
voliérovým způsobem. Chovné hejno 
bažanta obecného čítá 1 000 kusů v po-

měru 1 : 8 ve prospěch slepic a chovné 
hejno bažanta královského 250 kusů 
s  poměrem 1 : 5 ve prospěch slepic. 
Vlastní odchov začíná každodenním 
sběrem vajec, která jsou po určité době 
umístěna do plně automatizované líhně, 
která udržuje stálou teplotu s  možnos-
tí programování vlhkosti. Po vylíhnutí 
jsou kuřata umísťována po 500 kusech 
do boxů s  elektrickými kvočnami (in-
frazářiči), které udržují teplotu okolo 
32 °C. Po šesti až osmi týdnech jsou 
kuřata přemístěna z  odchovny do ven-
kovních voliér a následně pak vypuštěna 
volně do honitby. Pro úspěšný odchov je 
důležité vhodné přírodní prostředí s do-
statkem zásypů, napajedel, krytů tvoře-
ných remízky, lesními porosty a mysli-
veckými krmnými políčky, na kterých 
se pěstuje kukuřice, topinambur, krmná 
kapusta a travní porosty. Tato políčka se 

rozkládají na ploše asi 30 ha a poskytu-
jí zvěři kryt a dostatek potravy. Dalším 
předpokladem je intenzivní tlumení 
srstnatých a pernatých predátorů, a to 
v rámci platné legislativy. 

Z  celkové produkce je cca 4 000 ku-

řat odprodáno mysliveckým spolkům 
k zazvěřování jejich honiteb a cca 25 000 
kusů bažantů je určeno pro vlastní ko-
merční lov. Lovy v bažantnici jsou pořá-
dány jak pro skupiny, tak individuální. 
Pro lovce je zajištěn veškerý servis včet-
ně občerstvení a ubytování..

Jindřich Trpák

M Y S L I V O S T  –  B A Ž A N T N I C E  H L U B O K Á
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Historické pozadí
Každé období má svá tajemná místa, 
která přitahují pozornost. V  minulém 
století jím bylo nesporně období stu-
dené války. Doslova v plném proudu je 
nyní vesmírný výzkum a souboj mezi 
Východem a Západem nezná bratra.
   V té době, v roce 1961, vzniká v areálu 
současných výzkumných ústavů Labo-
ratoř anorganických syntéz Českoslo-
venské akademie věd, předchůdkyně 
dnešního Ústavu anorganické chemie, 
která má přísně tajný úkol. Připravit 

nové sloučeniny, které by mohly být vy-
užity při dobývání vesmíru.

Únikovka na ÚACH
Chcete se dozvědět více? Vydejte se 
s námi na cestu plnou objevů, ve kterých 
Česko sehrálo klíčovou roli. Staňte se na 
chvíli tajnými agenty a pokuste se získat 
vzorec a návod na přípravu tajné slouče-
niny. Hra o čas začíná!

Organizační informace
Hra je určena pro 4 – 6 členné týmy 

zejména z  řad studentů od 14 let nebo 
rodinné týmy. Minimální doporučený 
věk je 10 let. Jedná se o hru s chemickou 
tématikou, nicméně k  úspěšnému ab-
solvování nejsou třeba žádné speciální 
chemické znalosti. Hra bude probíhat 
v  prostorách Ústavu anorganické che-
mie Akademie věd ČR v  Řeži u Prahy 
(spojení vlakem, autobusem, na kole či 
autem). Časová dotace na jednu skupinu 
je přibližně 40 minut. Během roku 2023 
bude vypsáno několik termínů. Tak ne-
váhejte, registrujte se a zažijte spolu se 
spolužáky, kamarády nebo s rodinou ta-
jemnou atmosféru výzkumného ústavu 
v době studené války. 

Ještě váháte? Nabízíme ochut-
návku v  podobě krátkého videa 
(QR kód níže). Pro případné dotazy 
jsme k  dispozici na e-mailové adrese 
kotkova@iic.cas.cz, registrovat se mů-
žete na adrese unikovka@iic.cas.cz. 
Detaily a termíny budou zveřejněny 
na webových stránkách ÚACH AV ČR 
a na sociálních sítích.

Zuzana Kotková 
ÚACH AV ČR, v. v. i.

P Ř Í S N Ě  T A J N Ý  V Ý Z K U M
Úniková hra na ÚACH AV ČR, v. v. i.

Nejspíš jste se s ní již potkali. Je nedílnou součástí řady společenských setkání, od narozeninových oslav, přes svatby až po seriózní 
teambuildingové akce. Může mít nezměrné množství podob a přizpůsobit se tak ideálně dané příležitosti. A má vždy nelehký úkol 
– stmelit, pobavit a někdy i nenásilnou formou poučit. A očekávání plní dokonale. Proto její popularita stále roste. Kdo se s ní již 
setkal, neodolá. A pokud jste ještě neměli tu čest, máte nyní příležitost ji poznat. Představujeme vám Únikovou hru.
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Milí sousedé, seznamte se s reprezentanty vítězného projektu interní firemní soutěže Granty ÚJV Řež 2021, které už od jara potká-
váte všude kolem. Mezi zaměstnanci jako nejlepší návrh na zpříjemnění pracovního prostředí vyhrála myšlenka zavčelit náš areál. 
Dva nové úly pro Atomové včelky našly své místo u nábřežní komunikace v jeho zadní části. Po nezbytném odborném vyšetření 
včelstev a krátké úvodní aklimatizaci se naše včely medonosné pustily pilně do práce – a dvě stáčení medu už ukázala, že se jim 
u nás líbí a bude dařit. Nejdokonalejší ze všech hmyzích opylovačů tak doplnili naši oblíbenou kočičí skupinu a řadu pravidelných 
lesních návštěvníků technologického údolí. 

Pro Atomové včelky máme pestrý jí-
delníček
Řežský areál je různorodý, členitý 
a  opravdu rozsáhlý, pražské Václavské 
náměstí by se sem vešlo skoro osmkrát. 
Abychom podpořili jeho přírodní bio-
diverzitu, snažíme se citlivě přistupovat 
i k péči o naši zeleň. Cca čtvrtinu ploch 
sekáme jen na podzim, ostatní porosty 
udržujeme podle plánu, konzultované-
ho s odborníky. Pravidelným „trávníko-
vým“ sestřihem prochází pouze ty části, 
kde je to nezbytné z  provozních nebo 
bezpečnostních důvodů. Podél hlavní 
komunikace areálu se v nových štěrko-
vých záhonech daří mnoha lokálním 
teplomilným rostlinám, které nakvétají 
postupně a dělají tak průběžně radost 
kolemjdoucím i hmyzu. 

Včelaříme nadšeně, ale pod dozorem
Péče o úly a dohledu nad dalšími fi-
remními včelařskými aktivitami se ujal 
náš kolega Jiří Hejnic, který je nejenom 
zkušeným registrovaným včelařem, ale 
angažuje se i ve vzdělávání včelařských 
začátečníků. Ten se také stará, aby včel-
stva byla zdravá, prošla potřebnými 
odbornými vyšetřeními, aby náš chov 
splňoval všechna nařízení. Kolem včel-
mistra u nás spontánně vznikl dobro-
volný včelařský kroužek, který už vydat-
ně pomáhal při prvních stáčení medu. 
Med Atomových včelek v námi navrže-
ných skleničkách se stane originálním 

reklamním dárkem pro firemní hosty 
a partnery. Druhé červnové stáčení jsme 
doprovodili teambuildingovým nácvi-
kem práce s  medometem a ochutnáv-
kou čerstvé medové produkce. „Včelí“ 
den jsme navíc sobě i sousedům z obce 
zpestřili veřejnou přednáškou na téma 
včely a včelaření v našem Konferenčním 
centru. Možná se někdo z  vás čtenářů 
byl taky podívat…

„Včelám dík“ 
Alena Rosáková

 marketing ÚJV Řež, a. s.

A T O M O V É  V Č E L K Y

Atomové a jiné včelky
• ÚJV Řež má nyní dvě včelstva 

a jeden oddělek (celkem 77  rám-
ků).

• Z jednoho plně zakladeného rám-
ku se vylíhne až 2 000 včel nebo 
v něm může být přes 2 kg medu 

• Na 1 kg vosku včely spotřebují cca 
7 kg medu.

• Pro získání 1 kg medu musí včely 
navštívit i několik milionů květů, 
včela nalétá za snůškou až 100 km 
za den.

• Rychlost letu nezatížené včely činí 
asi 60 km/hod, rychlost letu včely 
zatížené nákladem je 30 km/hod.

• Množství včel v úlu se mění s roč-
ním obdobím, pohybuje se v inter-
valu cca 15 000 v lednu až 60 000 
v červnu.
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Uprostřed léta, 27. července 2022, uplynulo deset let od úmrtí prof. Ing. Čestmíra Šimáněho, DrSc., prvního ředitele Ústavu jaderné 
fyziky AV ČR, původně tvořícího v rámci tehdejší ČSAV jeden celek s dnešním UJV Řež, a. s.

Čestmír Šimáně se narodil 9. května 
1919 v Kateřinkách u Opavy. Jeho stu-
dium přerušila válka: brněnskou techni-
ku dostudoval až po ní. Ještě při studiu 
začal pracovat jako asistent prof.  Za-
hradníčka v Ústavu experimentální 
fyziky Masarykovy univerzity. V  roce 
1947 odjel na stipendium do Labora-
toře jaderné chemie v pařížské College 
de France, vedené profesorem Fréderi-
cem Joliot-Curiem, nositelem Nobelo-
vy ceny za chemii z roku 1935. Po ná-
vratu byl Šimáně v roce 1953 pověřen 
vedením Laboratoře nukleární fyziky 
v Hostivaři, na jejímž základě byl v roce 
1955 založen Ústav jaderné fyziky. Již 
v roce 1954 ovšem Československo uza-
vřelo (s Šimáněho přispěním) smlouvu 
na dodávku sovětského výzkumného 
reaktoru VVR-S s tepelným výkonem 
2 MW a Vládní výbor pro výzkum a mí-
rové využití atomové energie začal ko-
ordinovat výstavbu jeho areálu v Řeži. 
24. září 1957 byl reaktor poprvé spuštěn 
(dosáhl tzv. kritického stavu).

Do částečné nemilosti upadl Šimá-
ně v  roce 1958, kdy byl v souvislosti 
s „politickým ochlazením“ po maďar-
ském povstání zbaven funkce ředitele 
ústavu – připomeňme, že z ústavu tehdy 
musely odejít na dvě desítky pracov-
níků a mnoho dalších bylo přesunuto 
na nižší pozice. Šimáně ovšem v ústavu 
zůstal několik dalších let (jako vědecký 
náměstek ředitele a následně vedoucí 
fyzikálního úseku) a nadále jej zastu-
poval při svých cestách do Spojeného 
ústavu jaderných výzkumů (SÚJV) 
v sovětské Dubně zhruba sto kilometrů 
od Moskvy, zřízeného v roce 1955 státy 
socialistického bloku.

Od založení Mezinárodní agentury 
pro atomovou energii (MAAE) ve Vídni 
v letech 1956–7 byl Šimáně i jejím ex-
pertem. V roce 1961 se stal ředitelem 
divize technických dodávek a jaderných 
materiálů MAAE a zůstal zde až do roku 
1964, kdy byl po návratu do Prahy jme-
nován profesorem užité a jaderné fyziky 
a vedoucím Katedry jaderných reaktorů 
na Fakultě technické a jaderné fyziky 
(FTJF) ČVUT v Praze. V roce 1967 byl 
zvolen děkanem FTJF, přejmenované 
o rok později na Fakultu jadernou a fy-
zikálně inženýrskou (FJFI), a byl jím až 
do roku 1972. V roce 1973 byl zvolen 
zástupcem ředitele SÚJV a zůstal zde 
až do roku 1977. Své pozice využil mj. 
k vybudování Laboratoře Mikrotronu 
pod pražským vrchem Vítkov, v rám-
ci FJFI. Po návratu nadále vedl na FJFI 
Katedru jaderných reaktorů. Dnes nese 

jeho jméno i výroční studentská odbor-
ná konference na FJFI.

V roce 1984 odešel do aktivního 
důchodu – rok poté obhájil na Fakul-
tě elektrotechnické (FEL) ČVUT práci 
z oboru neutroniky pro získání titulu 
doktora věd DrSc. – a zbytek svého ži-
vota strávil prací v Laboratoři Mikrotro-
nu, která od roku 2004 organizačně pře-
šla pod dnešní Ústav jaderné fyziky AV 
ČR. Šimáně se tak oklikou vrátil zpět 
do ústavu, který zakládal.

Odborně se zabýval zejména kon-
strukcí a využitím urychlovačů i de-
tektorů záření a technologií jaderných 
reaktorů. Dokonale hovořil francouz-
sky, německy, anglicky a rusky, ale ro-
zuměl i polštině, italštině, španělštině 
a latině. Tlumočil při tajných jednáních 
sovětských a amerických vědců, včet-
ně technických detailů mezinárodních 
smluv o jaderných zbraních. „Některá 
tajemství si vezmu s sebou do hrobu,“ 
prohlásil později. Pohřben je v  morav-
ské Kroměříži.

V květnu 2019 ke 100. výročí Šimá-
něho narození uspořádaly ÚJF AV ČR, 
ÚJV Řež a Centrum výzkumu Řež, 
u jejichž společného počátku stál, spolu 
s obcí Husinec-Řež vzpomínkové setká-
ní v Konferenčním centru ÚJV, spojené 
s odhalením pamětní desky pod památ-
ným dubem v řežském výzkumném are-
álu.

Miroslav Dočkal
Ústav jaderné fyziky AV ČR, v. v. i.

P Ř E D  D E S E T I  L E T Y  Z E M Ř E L  Z A K L A D A T E L 
Ř E Ž S K É H O  V Ý Z K U M N É H O  A R E Á L U
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Sean McAlorum 
je britský umělec, který žije v Řeži. 
Všechna vystavovaná díla byla na-
malována od jeho poslední letní 
výstavy minulého roku. Všechny 
olejomalby vznikají v noci, když 
jeho otcovské povinnosti skončí 
a dům ztichne. Také během tohoto 
období jsme všichni museli snášet 
četná omezení a v poslední době 
zbytečnou invazi do jiného suve-
rénního státu. Vy si vyberte, zdali 
některý z těchto faktorů proniká 
do samotných uměleckých děl. 
V tomto období Sean převážně 
maluje olejomalby – figury, zátiší 
a krajinomalby.

„Sladké sny & procházky se 
psem“ je malá část Seanovy tvorby. 
Podívejte se prosím na níže uvede-
nou   webovou adresu, kde si mů-
žete prohlédnout více z  jeho pra-
cí a kde najdete kontaktní údaje. 
Většina obrazů je na prodej a jsou 
spolu s cenami umístěny na webo-
vých stránkách. Pro další informa-
ce o konkrétních obrazech nebo 
pro případné objednání obrazu 
kontaktujte umělce.

Sladké 
sny
&
procházky 
se 
psem

připoj se k nám na vernisáž v
čtvrtek 22. září, 2022 od 18:00

obrazy budou vystaveny do 
pátka 30.prosince, 2022

Obecní úřád 
U Radnice 64 

250 68 
Řež

Pondělí - Pátek 9-17hodin

výběr z nových olejomaleb od lokálního umělce
 Sean McAlorum

seanmcalorumoilpainter.cargo.site
Instagram & Facebook: seanmcalorum

Tel: +420 602 333 422
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Sladké 
sny
&
procházky 
se 
psem

připoj se k nám na vernisáž v
čtvrtek 22. září, 2022 od 18:00

obrazy budou vystaveny do 
pátka 30.prosince, 2022

Obecní úřád 
U Radnice 64 

250 68 
Řež

Pondělí - Pátek 9-17hodin

výběr z nových olejomaleb od lokálního umělce
 Sean McAlorum

seanmcalorumoilpainter.cargo.site
Instagram & Facebook: seanmcalorum

Tel: +420 602 333 422

Naše priority:
 společenský víceúčelový dům  rozšíření kapacity školy a školky  
 zklidnění dopravy  rychlý optický internet 
 zachování přírodního rázu obce  otevřenost a informovanost  
 podpora spolkového života
S vaší podporou to dokážeme.

Profily kandidátů 
a volební program 
najdete na našem 
webu.

  Jitka Kroupová    Pavel Martinásek    RNDr. David Brož, CSc.    Mgr. Ing. Petra Dobášová  
  Martin Zadražil, DiS.    Ing. Helena Martináková Švamberková, Ph.D.    Ing. Radek Dobáš    Libor Lupták

www.zijeme.info zijemevhusinciarezi

č.1

Volby do zastupitelstva obce 23. – 24. září 2022



Více informací v našich letácích 
a na facebookových stránkách: Nezávislí Husinec-Řež
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Navazujeme

Podporujeme

Respektujeme

Zapojte se s námi do diskuze 
na sociálních sítích

Kontaktovat nás také můžete na adrese: 
info@spolecne-rez.cz Po
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Zdravíme všechny obyvatele Husince a Řeže, 

členové našeho sdružení SPOLEČNĚ 
se výrazně podíleli na vedení obce posledních 
8 let. Představujeme tým lidí pro další volební 

období, kteří chtějí obec nadále ve stejném 
duchu spravovat a rozvíjet. 

Rádi bychom nabídli profesní odbornosti 
pro klíčové oblasti naší obce.

Do voleb jdeme s jasným personálním 
obsazením pozic starostky, místostarostek , 

komisí a výborů, které obec potřebuje.

Rádi bychom Vás tímto požádali o důvěru 
pokračovat v započaté práci .

Do Řeže jsme se s rodinou přistěhovali před sedmi lety a líbí 

se nám tu čím dál víc. Povoláním jsem právník v oblast 

vzdělávání. Věřím, že kromě svých znalostí a pracovních 

zkušeností dokážu obci nabídnout aktivní snahu 

o pokračování jejího úspěšného rozvoje. S ohledem  

na vývoj obce považuji za důležitou podporu vzdělávání 

dětí nejen ve škole, ale i v dalších oblastech života.   

S tím souvisí také spokojenost jejich rodičů, prarodičů a ostatních 

obyvatel obce.

Mgr. Michaela Peigerová, 35 let

Právník na Ministerstvu školství, mládeže a tělovýchovy

Kandidátka na starostku

V obci žiji již od narození a moje i manželova rodina zde 

má své kořeny již několik generací. Vychováváme zde naše  

3 syny. Jsem členem Sboru dobrovolných hasičů a TOM Řež.  

Ve volném čase se s rodinou rádi věnujeme turistice a cyklistice. 

Rádi prozkoumáváme krásy naší země. Ráda bych se věnovala 

tomu, aby se nám v obci kvalitně žilo. Obec si udržela svůj ráz  

a půvab a bylo myšleno na všechny generace zdejších obyvatel.

Kateřina Studničková, 38 let

Technik oprav – logistik

Kandidátka na místostarostku

V Husinci žiji s rodinou již 6 let. Pracuji jako právnička ve státní 

správě v oblasti hospodaření s majetkem státu, nyní mi končí 

rodičovská dovolená. Ráda bych se věnovala zejména novým 

projektům pro rozvoj občanského vybavení. Chci vynaložit 

veškeré úsilí k tomu, aby se nám všem dobře žilo v moderní, 

prosperující obci.

Mgr. Vendula Gálová, 36 let

Právník na Ministerstvu obrany

Kandidátka na místostarostku

Pojďte do toho s námi!

HLAVNÍ PRIORITY NAŠEHO PROGRAMU:

• Zajištění míst ve škole a školce 
pro všechny děti z naší obce

• Multifunkční dům pro všechny generace
• Bezpečné dopravní řešení v obci
• Udržitelná ekonomika a rozvoj obce
• Otevřenost a transparentnost 

v komunikaci s občany
• Podpora seniorů a spolkového života
• Zachování životního prostředí
• Rychlý internet
• Aktualizace systémů krizového řízení.



Periodický tisk územního samosprávného celku
vychází 4× ročně

Naše vesnice č. 3/2022 vychází: 16. 9. 2022,
uzávěrka tohoto čísla: 31. 8. 2022, uzávěrka dalšího čísla: listopad 2022.

Vydává:
Obecní úřad Husinec, IČ 00240231

U radnice 64, 250 68 Husinec, tel.: 220 940 309, www.husinec-rez.cz, email do redakce: zpravodaj@husinec-rez.cz
Registrováno u OkÚ Praha-východ pod č. MK ČR 12688. Zpravodaj je tištěn díky podpoře ÚJV Řež, a. s. www.ujv.cz

Tisk a DTP:
Cool-things, Jiří Valtera, IČ 40076946

Aktualizováno 1. 9. 2022

Zastupitelstvo Sport a kultura Život v obci Biopopelnice a bioodpadSpolek rodičů a přátel ZŠ a MŠ Husinec-Řež

Přednáška
„Z historie železniční trati“21. 9.

Svoz biopopelnic 10. 10.

Svoz biopopelnic7. 11.

Klub hráčů deskových her3. 12.

Polepšovna ducha
Slam Poetry17. 9.

Kubb - HUSINECká ŘEŽba1. 10. Řežská nefiltrovaná 1222. 10.

Podzimní zahrádkářský 
trh a Řežský blešák15. 10.

Svoz biopopelnic21. 11.

Klub hráčů deskových her1. 10. Svoz biopopelnic24. 10.

Kurz první pomoci 
- začátečníci23. 10.

Škola animace 8.–9. 10.

Vernisáž výstavy
Sean McAlorum22. 9.

Sousedské setkání24. 9.

Svoz velkoobjemového 
odpadu1. 10.

Svoz biopopelnic26. 9.

Polepšovna ducha 
Stand up comedy1. 10.

Svoz nebezpečného odpadu8. 10.

Okresní soutěž 
v požárním útoku – děti8. 10.

Drakiáda15. 10.

Volby do zastupitelstva23.–24. 9.

Adventní dílnylistopad

Adventní procházkaprosinec

Klub hráčů deskových her5. 11.

Den otevřených dveří
ÚJV, ÚJF, ÚACH5. 11.

Volby do třetiny 
Senátu Parlamentu23.–24. 9.

S E Z N A M  A K C Í  2 0 2 2


